
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 16/02/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εξωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Αναγκαία η αύξηση του προσωπικού του Ελληνικού Προξενείου 

στη Μελβούρνη» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως επιστολής του Προέδρου της Ελληνικής Κοινότητας Μελβούρνης 
Αυστραλίας, αναδεικνύεται η δραματική μείωση του προσωπικού του Ελληνικού 
Προξενείου της, με συνέπεια να χρήζει άμεσης αύξησής του προς όφελος της τοπικής 
ελληνικής κοινότητας. Όπως χαρακτηριστικά υπερτονίζεται, «…υπάρχουν μόνο 4 
υπάλληλοι για να εξυπηρετήσουν την ομογένεια της Μελβούρνης. Και τούτο σε μια 
περίοδο, όπου ο αριθμός των Ελλήνων αυξάνεται, ενώ την ίδια στιγμή σε άλλες πόλεις 
του εξωτερικού με λιγότερο αριθμό Ελλήνων, όπως στο Μόναχο για παράδειγμα, τα 
Γενικά Προξενεία είναι επανδρωμένα με διπλάσιο και τριπλάσιο προσωπικό…». Τέλος, 
επί του θέματος δηλώνεται επιπρόσθετα ότι «…παλαιότερα στο Προξενείο 
απασχολούνταν ως 15 άτομα, ενώ σήμερα για την απόκτηση της ελληνικής υπηκοότητας 
ή άλλα θέματα χρειάζονται πάνω από δύο χρόνια για ραντεβού!». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως ενεργήσετε καταλλήλως, ώστε να αυξηθεί το προσωπικό του Γενικού 
Προξενείου της Μελβούρνης, προκειμένου η εξυπηρέτηση, που προσφέρεται από αυτό 
προς την ομογένεια αλλά και προς τους Αυστραλούς που επιθυμούν να επισκεφθούν 
την πατρίδα μας ή να έχουν εμπορικές και επενδυτικές σχέσεις με την Ελλάδα, να γίνει 
αποτελεσματικότερη και σε σύντομο χρονικό διάστημα αυτή να παρέχεται; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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